
Referat af bestyrelsesmøde, mandag, 11. oktober 2021 

 
Deltager:        Finn S. Petersen, Michael Edahl, Ove Grandahl, Lillian Jensen og  

     Inge Gaden 

Fraværende:  Ingen 

 

 Iflg. dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde: 

       Godkendt      

2. Evaluering af Afd.mødet den 6. september 2021: 

Der var beboere fra 36 husstande (flere end sidste år) 

Mødet gik rigtig fint og mange positive tilkendegivelser. 

 

3. Meddelelser fra formanden: 

Ny beboer har modtaget velkomstbrev + gave. 

Der er problemer med affaldsposerne. Nogle beboere bruger de grønne 

poser til alt affald. 

Det er ikke meningen. De grønne poser må kun bruges til madaffald. 

 

4. Meddelelser fra bestyrelsen: 

Træerne i hækken ud til Gadegårdsvej foreslås fjernet.  

Det problem vil blive taget op til næste markvandring. 

I Skjoldparken er der et par affaldsstativer, der er for smalle. Ligeledes 

foreslås der også, at affaldsstativerne kommer ned i vejhøjde, så man 

ikke skal gå et skridt op for at komme af med affald. Det kan være et 

problem for kørestolsbrugere.  

Det samme gælder for opkørslen til Aktivitetscentret, som er umulig at 

komme op og ned fra. Finn taler med Svend Erik om problemerne. 

 

5. Eventuelt: 

Julefrokost mandag, den 22. november 2021 kl. 17.00. Bestyrelsen 

møder kl. 16.00 (måske lidt før) 

Menuen blev bestemt fra Kvickly. 

Bindende betaling kr. 100,00 ved tilmelding til Finn eller Inge. 

3 mandelgaver (1 til hvert bord) 

Amerikansk lotteri kr. 5,00 pr. lod. Vi laver selv en kurv + bruger vi 

dekorationerne på bordene til gevinster. 

Fransi og Karin laver dekorationerne til bordene. 

Finn sørger for duge og servietter. 

Inge laver indbydelse til julefrokosten senest den 1. november 2021. 

1. suppleant indbydes til næste møde: mandag, den 10. januar 2022 

 

 

    Ref.: Inge Gaden 


